



# Siaran **AKHBAR**

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT  
KEMENTERIAN PERTAHANAN

KP/UKK/SPM/10/004 (01/11)

## **MAJLIS PENUTUP PROGRAM WAKAF AL-QURAN UNTUK DUNIA**

Unit Komunikasi Korporat, Kementerian Pertahanan telah mengeluarkan kenyataan berikut:

Yang Berhormat Dato' Seri Dr. Ahmad Zahid Hamidi, Menteri Pertahanan Malaysia dengan rasminya telah **Menutup Program Wakaf Al-Qur'an Untuk Dunia** pada hari ini, di Kompleks Taman Seni Islam Selangor di Shah Alam. Program ini telah menjadi titik bersejarah kepada Kementerian Pertahanan, Angkatan Tentera Malaysia dan Yayasan Restu dalam menyebarkan kalimah Allah di muka bumi.

**Al-Qur'an Sinar Sejagat** : Wakaf Al-Qur'an Untuk Dunia Peringkat Kebangsaan telah berjalan **sejak 11 Ogos 2010** yang lalu melalui Wakaf Tunai dan Khidmat Pesanan Ringkas. Slogan ini dipilih kerana al-Qur'an merupakan kitab Wahyu terakhir untuk panduan umat manusia. Justeru keperluan umat Islam kepada kitab ini melebihi segala keperluannya kepada perkara-perkara maddi yang lain.

Melalui program ini, Angkatan Tentera Malaysia dan masyarakat Malaysia telah berjaya membantu mengumpulkan dana lebih RM1 juta bagi memenuhi percetakan mushaf untuk masyarakat minoriti yang dihimpit kemiskinan seperti di Kemboja, Vietnam dan lain-lain negara di dunia malahan turut memenuhi keperluan masyarakat tempatan di Malaysia. Al-Qur'an Wakaf dengan Terjemahan Bahasa Khmer akan dicetak sebanyak 5000 naskhah untuk dihantar ke Kemboja bagi menampung keperluan Al-Qur'an di sana. Jumlah yang selebihnya akan digunakan bagi mencetak mushaf al-Qur'an dengan reka bentuk istimewa yang dibuat oleh Yayasan Restu. Menambahkan kebanggaan kita lagi, teks al-Qur'an yang digunakan dalam kedua-dua mushaf ini disalin oleh rakyat Malaysia yang dilatih dan berkhidmat di bawah Yayasan Restu.

Selain mengumpul sumber kewangan, Angkatan Tentera Malaysia dimartabatkan sebagai perantara dalam usaha pengumpulan dana dan pengagihan mushaf al-Qur'an kelak. Ini kerana Angkatan Tentera Malaysia mempunyai mekanisme dan keupayaan dalam mengendalikan misi kemanusiaan seperti ini.

Turut hadir pada Majlis ini adalah Ketua Setiausaha Kementerian Pertahanan, Panglima-panglima Perkhidmatan, Ketua Setaf Markas Angkatan Tentera dan lebih 200 orang anggota tentera serta warga awam Kementerian Pertahanan sebagai tanda kesyukuran kerjasama kali pertama ini. Kumpulan nasyid al-Fursan di bawah Angkatan Tentera Malaysia dan Gema Restu, Yayasan Restu dipilih untuk menghiburkan tetamu yang hadir. Manakala peserta Akademi Al-Qur'an Musim ke 5, satu-satunya program realiti tv dalam mengasah bakat dan minat terhadap al-Qur'an di bawah TV9 telah menunjukkan bakat dalam bacaan ayat-ayat suci al-Qur'an. Apa yang menarik tentang penganjuran majlis mala mini adalah ia bukan sahaja mengumpulkan penyumbang-penyumbang malah dibantu secara keseluruhannya oleh umat Islam yang prihatin terhadap usaha pemakmuran kitab suci al-Qur'an.

Untuk makluman lanjut, sila hubungi Pegawai Media, Unit Komunikasi Korporat, Kementerian Pertahanan, Mej Marina Harun TUDM di talian 013-3997254.

*"TRANSFORMASI MELALUI INOVASI"*

---

**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT  
MINDEF  
KUALA LUMPUR  
19 JANUARI 2011**